

## **DEDICATION TO GORDON KAISER**

### **Editorial Board**

The Canadian Competition Law Review's Editorial Board would like to dedicate this edition to Gordon Kaiser. Gordon served on the Editorial Board from 2022 until his untimely death in May 2024. We remember him as a significant contributor to the development of competition law in Canada, an avid entrepreneur, and a public interest advocate. More recently, Gordon dedicated his time and talents to energy policy and arbitration but remained steadfastly devoted to academic scholarship and writing. We truly appreciate his service and contributions to both the Canadian Competition Law Review and the shape of Canadian competition law and policy.

## **HOMMAGE À GORDON KAISER**

### **Comité de rédaction**

Le comité de rédaction de la *Revue canadienne du droit de la concurrence* souhaite dédier ce numéro à feu Gordon Kaiser. Me Kaiser a siégé au comité de rédaction de 2022 jusqu'à son décès prématuré en mai 2024. Le souvenir qu'il nous laisse est celui d'un contributeur important au développement du droit de la concurrence au Canada, d'un entrepreneur passionné et d'un défenseur de l'intérêt public. Plus récemment, Me Kaiser a consacré son temps et ses talents à la politique énergétique et à l'arbitrage, tout en restant fermement attaché à la recherche universitaire et à la rédaction. Nous lui sommes reconnaissants des précieuses contributions et des maints services qu'il a rendus à la *Revue canadienne du droit de la concurrence* et à l'évolution du droit et de la politique de la concurrence au Canada.